
Het zoveelste kortzichtigheid van de overheid.

Het is al moeilijk om je woord te houden, dat zagen we afgelopen jaarwisseling weer.

De schreeuwers om een vuurwerkverbod moeten eens de weekenden gaan kijken op de eerste hulp.

Dronken, zeer agressief en onhandelbare mensen, en dit weekend in en weekend uit.

Daar hoor je de politiek niet over.

Maar 1x per jaar 8 uur overlast, zoals ze zeggen, dat is teveel.

F2 vuurwerk in Nederland is goed te doen. Knallen en pijlen zijn al weg.

Met een verbod haal je het toch uit het buitenland.

Daar zijn de standaarden veel ruimer, dus gevaarlijker.

Het is dus de achterdeur uit.

Tradities zijn moeilijk uit te bannen.

Leer de mensen van het gevaar dat vuurwerk KAN zijn door spotjes.

Door het hier toe te staan , heb je nog wat in te brengen.


